
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2021–2022 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2022Z11643 

Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Ministers van Justitie 
en Veiligheid en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over meer incidenten 
met verwarde personen (ingezonden 9 juni 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Meer incidenten verwarde personen»?1 . 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat steeds meer verwarde personen beslag leggen op 
de al overbelaste politiecapaciteit? Kunt u hierover een gedetailleerd 
antwoord geven? 

Vraag 3
Bent u bekend met het feit dat ondermeer de politievakbond Algemene 
Nederlandse Politie Vereniging (ANPV) heeft gesteld dat het gestegen aantal 
incidenten met verwarde personen te wijten is aan bezuinigingen op de 
geestelijke gezondheidszorg (GGZ)? Zo ja, heeft u de bereidheid de bezuini-
gingen op de GGZ terug te draaien, zodat er meer instellingen zijn waar 
verwarde personen onderdak kunnen vinden in plaats van deze in de wijken 
los te laten? Kunt u hierover een gedetailleerd antwoord geven? 

Vraag 4
Bent u van plan te zorgen voor een landelijk dekkend netwerk van de 
psycholance, een ambulance die bedoeld is voor verwarde en psychiatrische 
patiënten? Zo nee, waarom niet?

1 Meer incidenten verwarde personen, De Telegraaf, 8 juni 2022
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